
                                                     Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 28. mája 2020. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

Prítomní: p. Radoslav Ďuroška,  

                p. Karol Šamaj, poslanec OZ 

                p. Ján Tarana, poslanec OZ 

                p. Anna Ďuratná, poslanec OZ 

                p. Martin Kuchta, poslanec OZ 

                p. Martin Turčák, poslanec OZ 

                p. Mgr Jaroslav Tarana, poslanec OZ  

 

Ďalší prítomní: p. Červená Dana, Mgr. Alena Falátová, RNDr. Edita Brisudová  

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky    

3. Základná škola Ochodnica a Materská škola Ochodnica 

4. Úprava rozpočtu a CVC 

5. Záver.  

 

 

1.Otvorenie 

   - starosta obce privítal všetkých prítomných a oboznámil ich s dnešným programom. 

Ďalej vyzval poslancov k hlasovaniu za schválenie programu. Program bol bez pripomienok 

a doplnení schválený.  

Hlasovanie:  

Za: Karol Šamaj, Ján Tarana, Anna Ďuratná, Martin Kuchta, Martin Turčák a Mgr. Jaroslav 

Tarana. 

Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

2. Voľba  návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

     Do návrhovej komisie určil:     p. Mgr. Jaroslav Tarana, Ján Tarana 

     Overovatelia zápisnice:            p. Martin Kuchta, Anna Ďuratná 

     Zapisovateľka:                          p. Červená Dana 

Hlasovanie.  

Za :  Karol Šamaj, Ján Tarana, Anna Ďuratná, Martin Kuchta, Martin Turčák a Mgr. Jaroslav 

Tarana.                            

Proti: 0 Zdržal sa : 0 

 

3. Základná škola Ochodnica a Materská škola Ochodnica. 

 



 

Pani Mgr. Alena Falátová začala diskusiu o postupe a predstave ako by mala škola vyučovať. 

Hneď ako vyšlo nariadenie, sme zisťovali záujem o nástup deti do školy. Záujem malo zhruba 

polovica detí. Na problém sa narazilo pri  zamestnancov školy. Veľa  zamestnancov  

pedagogického zboru podľa odporúčania hygienika nespĺňa  jeho usmernenia. Deti by mohli 

byť v dvoch skupinách. Učiť sa nebude len hravou formou. Po oboznámení rodičov, že 

výučba bude len hravou formou, niektorí rodičia odhlásili svoje deti. Pani Mgr. Alena 

Falátová sa  nakoniec rozhodla pre nedostatok personálu pre žiakov 1 až 5 ročníka, otvoriť 

aspoň školský klub. V počte pre 20 detí.  

RNDr. Brisudová Edita dodala, že takéto dieťa má prísť do školy v sprievode rodiča alebo 

rodinného príslušníka, ktorý má nad 10 rokov.   

Po nich nastala diskusia, kde sa zaoberali otázkami –stravovanie žiakov, kontrola dochádzky 

a náklady na vykurovanie pri chladnejšom  počasí. 

Starosta obce uviedol, že variť sa v škole nebude. Nakoľko kuchárky sú pred dôchodkovým 

vekom a sú v rizikovej skupine. Poslanec Mgr. Jaroslav Tarana uviedol, že v tomto vidí 

problém.  Nemôžeme nechať deti bez stravy. Poslanci uvažovali, že budú vysoké náklady na 

vykurovanie a či sa to oplatí vykurovať školu  ohľadom jednej triedy.  Poslanci nakoniec 

rozhodli, keďže  nie je možné zo strany zriaďovateľa zabezpečiť riadny spôsob vyučovania, 

nemá zmysel školu otvárať.  Poslanci zobrali aj do úvahy odporúčania školskej rady, ktorá 

tiež neodporúčala otvorenie Základnej školy v Ochodnici. 

 

Hlasovanie :  Za otvorenie ZŠ v Ochodnici: 

Za: Ján Tarana 

Proti: Anna Ďuratná, Martin Kuchta, Martin Turčák, Karol Šamaj a Mgr. Jaroslav Tarana  

Zdržal sa: 0  

 

OZ v Ochodnici nedoporučuje otvoriť od 1.6.2020 za súčasných podmienok, ohľadom na 

personálny stav ZŠ v Ochodnici.      

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie informáciu o otvorení MŠ od 2.6.2020.  

Hlasovanie:  

Za: Anna Ďuratná, Martin Kuchta, Martin Turčák, Karol Šamaj, Ján Tarana  a Mgr. Jaroslav 

Tarana  

Zdržal sa: 0 Proti:0  

 

 

4. RNDr. Edita Brisudová informovala, že CVC môžeme zlúčiť pod ZŠ. Je jedno, či bude 

CVC samostatné alebo pod ZŠ.  Budeme dostavať rovnaký finančný príspevok od štátu  

a bude naďalej fungovať ako predtým.    

 

OZ v Ochodnici schvaľuje zrušenie CVC v Ochodnici č. 121  ku dňu 31.8.2020. 

 

 

 



Hlasovanie.  

Za :  Karol Šamaj, Ján Tarana, Anna Ďuratná, Martin Kuchta, Martin Turčák a Mgr. Jaroslav 

Tarana.                            

Proti: 0 Zdržal sa : 0 

 

OZ v Ochodnici schvaľuje zriadenie CVC, Ochodnica č.19, ako súčasť Základnej školy, 

Hlavná č. 19, Ochodnica ku dňu 01.09.2020. 

 

Hlasovanie.  

Za :  Karol Šamaj, Ján Tarana, Anna Ďuratná, Martin Kuchta, Martin Turčák a Mgr. Jaroslav 

Tarana.                            

Proti: 0 Zdržal sa : 0 

 

Starosta oboznámil poslancov s úpravou rozpočtu č.4/2020.  

Finančná komisia navrhuje úpravu rozpočtu č. 4/2020 schváliť.   

 

Hlasovanie za zmenu rozpočtu:  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje úpravu rozpočtu č. 4/2020. 

Za :  Karol Šamaj, Ján Tarana, Anna Ďuratná, Martin Kuchta, Martin Turčák a Mgr. Jaroslav 

Tarana.                            

Proti: 0 Zdržal sa : 0 

 

 

5. Starosta obce poďakoval poslancom  za ich prítomnosť a ukončil obecné zastupiteľstvo. 
 

 

 

 

 

Overovatelia:            Anna Ďuratná ............................. 

                                    Martin Kuchta............................. 

 

 

 

 

                                                                                                             Radoslav Ďuroška  
      starosta obce 



 

 


